



بنك عُمان العربي
OMAN ARAB BANK

شروط وأحكام حساب ("إيليت") Elite Terms & Conditions

The following Terms & Conditions apply to Oman Arab Bank "OAB" Elite Banking in addition to the General Terms & Conditions applicable to accounts held with OAB.

تطبق الأحكام والشروط التالية على حسابات إيليت من بنك عمان العربي بالإضافة إلى الأحكام والشروط العامة المطبقة مسبقاً على الحسابات من قبل البنك.

- Membership:** The Bank may grant / refuse / withdraw membership to an Elite account at its own discretion. The Elite client may cancel their membership at any time by giving notice to any OAB branch and returning their Elite debit card and Elite cheque book from the date of notice of canceling the membership, the withdrawing client will no longer receive the Elite Banking benefits and privileges. If the customer wishes to continue as an OAB customer, the bank will issue a standard OAB on the OAB card Terms & Conditions as soon as reasonably practicable.
- Oman Arab Bank Elite Credit Card:** Elite clients are eligible for primary and additional Elite Credit Card from the date of signing for the Elite membership. The issuance of the Elite Credit Card will be at the Bank's sole discretion subject to credit approval. The applicant should read the terms & conditions related to the operation of the credit card and add-on cards, and confirm reading and agreeing to be bounded by the same.
- Waiver of Service Charges:** The Elite client shall be eligible for a waiver / discounted rates, Charges on the Banking services as per Elite Schedule of charges. The bank retains the right to review these rates and charges and revoke all / any of these waivers at its sole discretion, under advice to Elite clients.
- Oman Arab Bank Elite Debit Card / ATM:** Elite Members shall be issued an OAB Elite Debit / ATM card. The operations of this card will be as per the terms & conditions.

العضوية: يحق للبنك منح / سحب / رفض عضوية إيليت من بنك عمان العربي. كما يمكن للعملاء إلغاء عضويتهم في أي وقت بإبلاغ فرعهم في البنك وبتسليم بطاقة السحب ودفتر شيكات إيليت لفرعهم. وفي هذه الأحوال لن يحصل العضو المنسحب على امتيازات وفوائد إيليت اعتباراً من تاريخ إلغاء العضوية. وللبنك بناء على طلب العميل بعد التحقق من استيفاء العميل شروط وأحكام البنك أن يصدر بطاقة ائتمان عادية في أقرب وقت ممكن.

بطاقة ائتمان إيليت من بنك عمان العربي: سيتأهل عملاء إيليت في بنك عمان العربي للحصول على بطاقة ائتمان إيليت إنفنتيف الأساسية والإضافية من تاريخ التوقيع على العقد سيخضع إصدار بطاقة إيليت إنفنتيف لتقدير البنك المطلق وموافقة البنك على الائتمان والبطاقات الإضافية. وأنه موافق عليها و يلتزم بها.

الإعفاء من رسوم الخدمات: يؤهل عملاء إيليت للإعفاء / التخفيض من رسوم الحسابات / الخدمات البنكية وفق جدول رسوم إيليت الذي يعتمد على البنك. ويحتفظ البنك بحقه في النظر في إعفاءات الرسوم وإلغاء كل / أي من تلك الإعفاءات حسب تقديره المطلق بالتشاور مع عملاء إيليت.

الصراف الآلي إيليت من بنك عمان العربي سيتم إصدار بطاقة سحب / الصراف الآلي خاصة لعملاء إيليت. ستخضع العمليات التي تتم على هذه البطاقة للأحكام والشروط المطبقة على بطاقة بنك عمان العربي. سيتم استبدال بطاقة بنك عمان العربي العادية بطاقة إيليت للعملاء الذين تم إصدار بطاقة لهم مسبقاً. يوافق العميل على إرجاع بطاقته للبنك عند استلامه بطاقة السحب / الصراف الآلي إيليت.

5. **Third Party Facilities:** Oman Arab Bank Elite Clients shall be eligible for reduction in charges for products / service provided by third parties / service establishments as a part of the package. The details of these facilities shall be informed to the Elite clients. The bank shall not be in any way responsible for merchandise, merchandise warranty or services purchased or availed by Elite clients from third parties / service establishments including on account of any delay in delivery, Non-delivery.

6. **Charges:** OAB Elite clients shall maintain a monthly aggregate average portfolio balance of OMR 35,000/- across all their accounts including investments or a salary credit of OMR 3,500/- in their accounts. The client authorizes the bank to debit, 10 R.O. charges to his / her savings or current account if the aggregate average balance for 3 month falls below RO 35,000/- or discounting of salary credited in any month. The bank retain the right to change the applicable charges at its sole discretion at any time.

Core Product Groups (Individually)	Eligibility Criteria	Remarks
Total A/C Balance / Investment	OMR 35,000/-	Monthly Account Balance
Salary Account	OMR 3,500/-	Transfer of Salary

7. **Amendments to the Terms & Conditions:** The Bank reserves the right to add, delete or modify any of the above-mentioned terms and conditions with a 30 day prior notification and such altered or additional terms and conditions shall be binding on all the existing Elite clients.

٥. **تسهيلات الطرف الثالث:** يتأهل عميل إيليت في بنك عمان العربي للاستفادة من التخفيضات على رسوم المنتجات / الخدمات التي يقدمها طرف ثالث / خدمة المؤسسات التجارية كجزء من مجموعة الخدمات، كما سيتم إعلام عملاء إيليت بتفاصيل تلك التسهيلات. لن يكون البنك مسؤولاً بأي شكل من الأشكال عن السلع أو ضمان السلع أو الخدمات التي اشتراها أو استفاد منها عملاء إيليت من طرف ثالث / أو من مؤسسات خدمات تجارية بما في ذلك التأخر في التسليم أو عدم التسليم.

٦. **الرسوم:** يجب على عملاء إيليت المحافظة على رصيد كلي في حسابه المصرفي / الاستثماري لا يقل عن ٣٥,٠٠٠ ريال عماني و/ أو تحويل راتب قدره ٣,٥٠٠ ريال عماني شهرياً لحساب إيليت. ويفوض العميل البنك باقتطاع مبلغ ١٠ ريال عماني من حسابات التوفير أو الجاري الخاصة به في حال كان متوسط إجمالي الرصيد لمدة ثلاثة شهور يقل عن ٣٥,٠٠٠ ريال عماني أو راتب شهري أقل من ٣,٥٠٠ ريال عماني وذلك وفقاً لجدول الرسوم المعمول به في البنك. يحتفظ البنك بحقه في تغيير الرسوم المطبقة حسب تقديره المطلق بالتشاور مع عملاء إيليت في بنك عمان العربي.

الملاحظات	معايير التأهيل	مجموعة المنتجات (للأفراد)
الرصيد الشهري	٣٥,٠٠٠ ر.ع	اجمالي الرصيد المصرفي / الاستثماري
تحويل الراتب	٣,٥٠٠ ر.ع	حساب الرواتب

٧. **التعديلات على الأحكام والشروط:** يحتفظ البنك بحقه بإضافة أو إلغاء أو تعديل، أي من الأحكام والشروط المذكورة أعلاه على أن تدخل حيز التنفيذ بعد ٣٠ يوم من تاريخ اعتمادها وإبلاغ العملاء بها وتكون ملزمة لكافة عملاء إيليت الحاليين.